
We willen wat vragen 
 
Aan jou als lid willen wij vragen of je wilt reageren op de vraag: 
Wie kan er in een F-ACT-team regiebehandelaar zijn? Kan de psychiater regiebehandelaar worden?  
Gaat de psychiater, verpleegkundig specialist of psycholoog regiebehandelaar worden in jouw  
F-ACTteam en op welke wijze gaan jullie dit vormgeven binnen F-ACT? 
 
Heb jij juist negatieve ervaringen hiermee? Mail jouw reactie naar info@f-actnederland.nl   
 
 
 


